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AGENDA

Agenda  



Opprop

• Østfold Skikrets – Sturla Korsæth

• Akershus Skikrets -  Heidi Tjernshagen

• Oslo Skikrets -  Karianne Løken 

• Hedmark Skikrets – Ulf Erik Strand

• Oppland Skikrets - Torbjørn Broks Pettersen

• Buskerud Skikrets -  Jørn Espen Bolstad

• Vestfold og Telemark Skikrets – Tommy Lindskog

• Agder og Rogaland Skikrets – Henning Wiig

• Hordaland Skikrets  - Trond Lefdal

• Sogn og Fjordane Skikrins – Tor Arne Hov

• Møre og Romsdal Skikrets – Helge Gautvik

• Sør- Trøndelag Skikrets – Håkon Solvik

• Nord-Trøndelag Skikrets – Mari Ann Landsem  Melhus

• Nordland Skikrets – Anniken Aune

• Troms Skikrets – Rune Tøllefsen

• Finnmark Skikrets – Roger Finjord



Sak 1: En respons til den nye strategien – 
utviklingsarbeid



Gruppe 1

Kategori 3

Prosess...SAMSKAPENDE PROSESSER



Hva skal vi oppnå den neste 
strategiperioden? 

Inkludering 
og mangfold
Vi ivaretar bredden og sikrer 
aktivitet og muligheter for flere.

Utøvere og 
rollemodeller
Vi utvikler utøvere og 
rollemodeller for fremtidige 
generasjoner.

Møteplasser 
og samhold
Vi skaper arenaer for å lære, 
utfordre hverandre, konkurrere og 
feire.

Tradisjon og 
utvikling 
Vi tar med oss det beste
fra historien og utvikler idretten 
og Norge videre.

Verne om vinteren 
 
Ved å kutte skisportens 
utslipp.

SAMFUNNSANSVAR

Skiforbundet 
langrenn



Ski er glede og skiglede er for alle. 
Norsk idrett har en viktig samfunnsrolle som 
fellesskapsarena, mestringsarena og 
inkluderingsarena.

Fysisk og psykisk helse fremmes av tilhørighet, 
av relasjoner, av tid i naturen, av mestring og av 
aktivitet. 

For enda sterkere å utøve den rollen, har vi 
endret vår merkevare, vår visjon, og vår strategi. 

Og nå lanserer vi også vårt nye 
utviklingsprogram Skiløftet.

En respons til 
strategien.
 
«Skiløftet»

UTVIKLINGSPROGRAMMET



Fokus på...
BARN OG UNGE

For å nå ut i bredden vil vi 
begynne et sted, og ha et tydelig 
fokus på barn og unge som 
målgruppe. Der skole og 
barnehage som arena spiller en 
viktig rolle. 

LOKALMILJØENE

Styrke klubbene og legge til rette 
for at aktiviteter i nærmiljøet blir 
mer tilgjengelig for folk flest. 

AKTIVITETER

Tilrettelegge for allsidige  
aktiviteter som kan passe 
for alle. Senke terskelen for å 
komme i gang og bli med. 
Ha fokus på opplevelse 
og mestring.

Styrke... Tilrettelegge...



3.Rekrutteringsklubben

1.Nasjonal skiuke

for å gjøre klubbene relevant 
for flere, året rundt.

for å aktivere og inkludere det 
nye grunnfjellet .

for å nå den egenorganiserte 
bredden.

2.Mosjonsligaen 

Tre hovedinitiativer              Faste oppfølgingspunkter

1.Kursutvikling

for å  gjøre arrangementene  attraktive for 
flere

for å  utvikle trenere, ledere og 
foreldre for bedre aktivitet

for å skape aktivitet der folk bor

2. Anleggsutvikling

3. Arrangementsutvikling



Arbeidsgrupper Skiløftet

Rekrutteringsklubb Nasjonal Skiuke Mosjonsligaen

LK leder krets Henning Wiig Mari Ann L. Melhus

Adm. sjef krets Ingunn Fossmellem Hallgeir Garmo Stig Aambø

Skiklubbutvikler Tove Andersen Einar Aabrekk Oda H. Blystad

NSF bredde / rekruttering Brit Baldishol Brit Baldishol Brit Baldishol

NSF arrangement Erik Husby Erik Husby Erik Husby

NSF marked Sjur Røthe Sjur Røthe Sjur Røthe





Sak 2: Terminlisten



Sprint i NC junior – Hedmark Skikrets

Fra Hedmark: 
I sesongen 2023/24 var det 2 sprinter i fri teknikk og 1 sprint i klassisk. 
I sesongen 2024/25 ser det ut til å være lagt opp til det samme. 

Hedmark hadde et innspill til vårmøte 2024 med 4 sprinter i NC junior, men dette ble ikke tatt til 
følge. Vi mener da at man annen hvert år bør ha 2 klassisk/2 fri stil på de 3 sprintene. Dette slik at 
ingen stilart prioriteres foran noen annen. Vi foreslår derfor at sprinten på Hovden i mars 2025 går i 
klassisk stil, ikke fri stil slik den står planlagt pr dags dato. Vi tar forbehold om at det er forhold vi 
ikke kjenner som er årsaken til at det (med god grunn) er planlagt sprint fri stil for junior på Hovden.



Sprint i NC junior – Hedmark Skikrets

Kommentar fra NSF administrasjon: 

• Hovden har per nå ikke løyper godkjent for klassisk sprint (junior)

• Sprinten på Hovden var opprinnelig planlagt på et annet sted og dermed i friteknikk for å 
«forenkle» logistikken ift. Smøring. 

MEN;

• Vi ser nå på en løsning hvor sprint junior arrangeres samme dag og samme arena som 30/50km 
klassisk for senior. 

• Vi ser nå på å lage en ny sprintløype, godkjent for klassisk og friteknikk. Nytt arbeidsmøte med HI 
denne uka. 



Sprint Beitostølen – Hedmark Skikrets

Fra Hedmark: 
Vi støtter at sprinten på Beitostølen går i klassisk stil som planlagt (forsto det slik at det forelå et 
forslag om endring til fri stil).

Vedtak LK: 
Etter tilbakemelding og råd fra deltakerne i møtet med Regionlagene og representanter for noen av 
de private lagene, har Langrennskomiteen vedtatt at Sprint, Beitostølen fredag 22/11 2024 
arrangeres i klassisk stil».  – Berit Mogstad har meldt seg selv inhabil i saken.



Sak 3:  Arrangementssaker



Prosjekt «NSF-Timing»

Bakgrunn:

• Tidtaking er komplisert

• Eksisterende tidtakerprogramvarer

• Gamle

• Ikke egnet for videreutvikling

• Kompliserte

• Støtter ikke alle operativsystem

• Flere «små» starter sine egne tidtakersystemer

• Behov for et nytt moderne tidtakerprogram, som kan forenkle tidtaking på alle nivå



Prosjekt «NSF-Timing»

Nytt tidtakerprogram skal;

... være tilpasset alt fra klubbrenn til FIS-renn

... ha et moderne og fleksibelt grensesnitt slik at nye generasjonen databrukere kan bruke systemet

... støtte alle konkurranseformater (eks. Ulike sprintformater)

... fungere både i sky(nett) og lokalt

... være kompatibelt med alle operativsystem

... ha muligheter for fjernstyring/remote



Tidsplan



Systemer

• Avansert live-timing

• Coaching verktøy

• CIS system (Utøverdatabase)

• Enkel live-timing

• Du kan legge til favoritter

• Pushvarsel når dine favoritter starter og går i mål

• Øke publisitet fra ditt arrangement

• NSF Timing tidtakerprogramvare



Avansert live-timing

• Støtte for alle formater

• Fleksibelt system og løsning for 
speaker/kommentator

• Tilgang til historiske resultat 
(utøverprofiler)



Enkel live-timing

• Åpent og enkel i bruk for alle med moderne brukergrensesnitt

• Tilpasset mobiler

• Støtte for startlister, resultatlister og heatoversikt

• Tilpasset design for arrangører

• Mobilapp



NSF-timing

• Utvikles av personer med forståelse for 
tidtaking og langrenn

• Hardvare-nøytral. Støtte for alle 
leverandører av tidtakerutstyr

• Henter all info fra iSonen automatisk 
(Arrangementsinfo, deltakere osv.)

• Fleksibelt for nye formater i framtiden



Framtidige utviklinger

• Støtte for TV-grafikk

• Analyseverktøy for trenere

• Mobilapp for live-resultat

• Sosiale medier og verktøy for arrangører

• Andre ting?



Status NSF Timing

• Utvikler allerede påbegynt ny tidtakerprogramvare

• Kravspesifikasjon kartlagt (formater, brukeropplevelse osv.)

• Jobber med finansieringsmodell

• Sikter mot lansering juni/juli 2025



Saker behandlet i LPU

Forslag fra Oslo Skikrets

• Avgifter knyttet til gjennomføring av renn (eks. Tidtaking)

• Etablere en publikumsavgift

Forslag fra Oppland Skikrets

• Fellesstart for klasser under 13 år

• Endring av aldersgrense for å delta i skirenn utenfor egen klubb. Åpnes for 7år til å delta i 8 
årsklassse. 



Saker behandlet i LPU

Vedtak LK:

LK følger LPU sitt forslag og støtter opp om svaret fra LPU om at det

ikke er tillatt å kreve ekstra tidtakingsavgift for å kunne delta på renn

LK følger LPU sitt forslag og støtter opp om svaret fra LPU om ikke

kunne innføre en publikumsavgift i NSFs reglement

Langrennskomiteen vil diskutere sakene fra Oppland Skikrets på

høstmøtet da disse ikke er diskutert.

Saken som ble fremmet til vårmøtet i Bodø , legges med i sin helhet og

diskuteres på nytt.



Fellesstart for klasser under 13år

Forslag fra Oppland: 

Åpne for at distanserenn kan arrangeres som fellesstart det er formålstjenlig også for 13 år og yngre. 

 

Norges idrettsforbund vedtok bestemmelser om barneidrett på Idrettstinget 1987. 
Idrettens barnerettigheter ble vedtatt i 2007 og sist revidert i 2019

Bestemmelser om barneidrett

3. For konkurranser i barneidretten gjelder følgende:

e) Det kan benyttes resultatlister, tabeller og rangeringer i konkurranser for barn fra det året de 
fyller 11 år, dersom dette er formålstjenlig.



Endring av aldersgrense for å delta i skirenn utenfor egen klubb. 

Forslag fra Oppland: 

Det åpnes for at klasse 7 år kan meldes på og delta på kretsrenn med samme vilkår som 8 åringene.

Norges idrettsforbund vedtok bestemmelser om barneidrett på Idrettstinget 1987. 
Idrettens barnerettigheter ble vedtatt i 2007 og sist revidert i 2019

Bestemmelser om barneidrett

3. For konkurranser i barneidretten gjelder følgende:

a) Barn kan delta i lokale konkurranser og idrettsarrangementer fra det året de fyller 6 år og først 
 og fremst i egen klubb.

b)  Barn kan delta i regionale konkurranser og idrettsarrangementer fra det året de fyller 9 år.

5. Et særforbund kan gi egne regler som utdyper bestemmelsen innenfor rammen av sin idretts egenart, herunder definere lokale og regionale 
konkurranser i 3 a) og b) 
Reglene skal godkjennes av Idrettsstyret eller den Idrettsstyret gir fullmakt.



Sak 4: Sesonginformasjon



Sak 5: Innspill fra Buskerud angående  
 sponsormerker på NM og Beito



Landslagsløpere og draktreklame i NM og på Beitostølen:

 

Dagens praksis: 
Landslagsløpere som bruker klubbens drakt på Beitostølen og i NM del 1 og 2, skal bruke landslagets 
sponsorer + et personlig merke, på klubbdrakta. Det er i dag ikke lov å ha klubbsponsorer på 
klubbdrakta, selv om landslagets sponsormerker ikke fyller maksmengden med sponsormerker på en 
drakt. 

Ønsket praksis: 
Landslagsløpere som bruker klubbens drakt på Beitostølen og NM del 1 og 2 skal bruke landslagets 
sponsorer + et personlig merke på klubbdrakta. 
MEN så lenge landslaget + et personlig merke, ikke har brukt opp merkearealet på dressen, åpnes for 
at klubbens hovedsponsor kan få den resterende plassen. Dette forutsatt at dette ikke er sponsorer 
som er i bransjekonflikt. I det øyeblikket NSF signerer nye sponsorer og selv bruker opp plassen på 
tøyet, så bortfaller klubbens mulighet til å profilere egne sponsorer på landslagsløpernes klubbtøy.



Landslagsløpere og draktreklame i NM og på Beitostølen:

Innspill fra langrennskomiteen og administrasjonen:



Sak 6:   Kong Harald Ungdomsstafett



Avvikle KHUS – Nord-Trøndelag og Sør-Trøndelag SK

• Stafetten er en stor utgiftspost for kretsene og den kommer få utøvere til gode.  Det oppleves at 
arrangementet har blitt tonet ned de siste årene og for oss utenfor Oslo, er det et arrangement vi 
hører lite om. Mange av våre utøvere vet ikke at stafetten finnes.

• For de som har gått stafetten, har det vært en fin opplevelse, men vi får tilbakemeldinger på at 
det å gå stafetten på hovedlandsrennet er vel så gjevt. Her får også alle muligheten til å delta. For 
de beste utøverne er det knyttet større oppmerksomhet rundt det å havne på førstelaget  og 
kanskje knive om en seier på HL-stafetten, enn det er å bli tatt ut til KHU.

• Ved å avvikle KHU frigjør vi midler som vi kan bruke på bredden istedenfor på  noen få.



Status KHUS 2025

• Jobbes med finansiering. Blir kun avholdt med forbehold om finansiering på plass.

• Foreløpig planlagt søndag 16.mars, kl. 09:15

• Endring av løype til 3km (samme som kombinert og Holmenkollens ungdomsmarsj)



Sak 7: Økonomi



Regnskapet til Langrenn per september viser et negativt resultatavvik på 2,25 mill mot det reviderte
budsjettet. Siden sist rapport er det signert to samarbeidsavtaler (Nidar og XX). I løpet av høsten er det 
signert flere avtaler, men siden det fortsatt er usikre inntekter igjen på kr 2,26 mill i 2024 gir dette et 
budsjettavvik på kr 1,4 mill per september.

Egenkapital pr. 31.12.23 var ca. 1 mill. 

Økonomi



Sak 8: Eventuelt / Q&A



Sak 9:  Oppnevning av valgkomite, 
ett nytt medlem
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